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lnterpelacja

Prosze o udzielenie wyjainiert dotyczqcych kryterium podziatu miasta na cztery strefy w

oglaszanych przetargach dotyczqcych tzw. ,,akcji zima" oraz czy w postepowaniu

przetargowym uwzglqdniany jest potencjal jakimi dysponuiq firmy z terenu naszeSo miasta.

Z powalanlem


